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§ 1 
Studiebesök Stockholmshus-projektet  
Skönhetsrådet hade inbjudits av stadens tre bostadsbolag till 
att göra studiebesök vid tre Stockholmshus-projekt. Bengt 
Rehn, projektkoordinator, fastighetsutveckling, Svenska 
Bostäder, Madeleine Schärman, projektledare, 
Familjebostäder samt Cecilia Wallin Fryxell, chef 
stadsutveckling, Stockholmshem redovisade för projekten 
ifråga. 
SR 2024/271 
 

Beslut  
Ordföranden och sekreteraren tackade representanterna från stadens 
bostadsbolag för studiebesöket. 
  
Lades ärendet till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Tre Stockholmshus-projekt besöktes under bussturen. I kvarteret 
Bjurö, Nordmarksvägen, Farsta strand, har fyra punkthus uppförts 
på det som tidigare var en parkeringsyta för ca 100 bilar. I kv 
Väddö, Sunneplan/Kristinehamnsgatan uppfördes nya lamellhus 
samt ett punkthus på mark som tidigare varit ianspåktagen för en 
butiksbyggnad i ett våningsplan samt en parkeringplats. Under 
färden till det sista projektet för dagen passerade bussen flera andra 
Stockholmshus i Rågsved som var byggda/under uppförande i 
Rågsved. Vid Hagsätravägen besöktes två hus som uppförts enligt 
Stockholmshusens koncept avseende gestaltning men som i höjd 
avviker från det ursprungliga gestaltningsprogrammet då de byggts i 
sex våningar. 
  
  
  
 
 

§ 2 
Sammanträdesåret avslutat  

Beslut  
Ordförande tackade ledamöterna för året som gått och önskade alla 
en god jul och ett gott nytt år. Ledamöterna å sin sida tackade 
ordföranden och önskade henne detsamma. 
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